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Tóth Csaba futni hív, Debrecen!
Egyéni sportok
  | 2011. 02. 08. | 13:01:09
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Debrecen – Ismerjük politikusként, menő vállalkozóként, tudjuk róla, hogy sportszerető, újabban pedig versenyszervezőként tevékenykedik. Tóth Csaba áll a debreceni félmaraton mögött.
[image: Tóth Csaba futni hív, Debrecen!]
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Egy keszthelyi, egy szekszárdi és egy debreceni versenyszervező állt össze annak érdekében, hogy létrehozza a 4RUN Félmaraton sorozatot. Közös bennük a futás szeretete, azonban „civilben” mindhárman más-más területtel foglalkoznak. Szervezőként mégis egy csapatot alkotnak. Ha tehetik, maguk is a futók táborát erősítik.
Az első állomás Debrecen lesz, mégpedig március 12-én. Tóth Csaba, az I. Rotary Félmaraton főszervezője, hétköznapokon a nevével fémjelzett debreceni könyvkereskedés és kiadó ügyvezetőjeként dolgozik. A választási kampányban egy különös televíziós akció révén írtunk róla, most azonban a sokkal nagyobb örömmel tesszük, mert most a magasztos hobbijára fókuszál.
„Mi az, ami igazán fontos az ember életében? Az egészség! Sok mindent tudunk tenni egészségünk megőrzése érdekében, s ennek egyik fontos eleme a mozgás, melynek kapcsán úgy gondolom, hogy a legjobb, ha a természetbe megyünk sportolni; legyen az kirándulás, kerékpározás vagy futás. Több éve próbálkozom már hosszútávfutással, tavaly már több mint tízszer futottam le a félmaratont, kétszer pedig a maratoni távot is sikerült teljesítenem. Emellett néha egy kis hajnali, kora reggeli kerékpározásra is jut időm. Öt gyermekemet is a sport szeretetére nevelem, ősszel még a legkisebb, 3 éves is mellém állt a futóverseny rajtjánál és boldogan futott rajtszámával a mezőny végén, mint aki ösztönösen tudja, hogy a részvétel és a mozgás az igazán fontos. Tavaly született meg a gondolat bennem, hogy szervezzek egy színvonalas, emlékezetes félmaraton versenyt Debrecenben, így indul útjára idén a Rotary Félmaraton. Fő célom, hogy minél több embert tudjak megszólítani, kedvet csinálni egy kis futáshoz, az egészséges életmódhoz úgy, hogy az szórakozásként, hobbiként és ne kötelező gyakorlatként kerüljön be mindennapjainkba. Remélem, hogy a jövőben minél több futó számára jelent majd a Rotary Félmaraton egy biztos pontot a futónaptárban.”
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Olvasta már?


[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra

[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint

[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat
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[image: Orbán Viktor: napokon belül többségi állami tulajdonba kerül vissza a ferihegyi repülőtér]Orbán Viktor: napokon belül többségi állami tulajdonba kerül vissza a ferihegyi repülőtérHangsúlyozta: szereti a várost és a budapestieket, de az ország nem csak Budapestből áll.






Hirdetés
[image: Hirdetés]




[image: A szövetségi kapitány előre látja, mi történik majd Debrecenben]A szövetségi kapitány előre látja, mi történik majd DebrecenbenA nők olimpiai selejtezőjének Debrecen ad otthont.
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Gazdaság


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 


Repülőgéphajtómű-alkatrészjavító cég telepedik DebrecenbeA Debreceni Egyetemmel működnek együtt.


Forbes vs. Hell: helyreigazítást kér az energiaital-gyártó nagyvállalatMég nem jogerős az ítélet – írják.
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 
[image: Áprilisi nyár: közel leszünk a 30 fokhoz ]
Áprilisi nyár: közel leszünk a 30 fokhoz  
[image: Felborult egy kamion az M35-ösön, Debrecennél ]
Felborult egy kamion az M35-ösön, Debrecennél  


Népszerű témák
Baré MaikFelföldi JánosTropicanaSziget-KékDaróczi CsabaszociológusFerge ZsuzsaRita Ora Zaporizzsjalombkoronasétányotthonfelújítási programMagyar Honvédség 1. Tűzszerész és Folyamőr Ezred 
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